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Z A P I S N I K  

Sa 41. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 11. septembra 2020. 
godine  
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Podgorica, 11. septembar 2020. godine  

 

 

 

 



 

STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 11. septembar 2020. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Vesko Petričević, Ranko Boca, Branko Cubović, Milan Bojanić i 
Nenad Raičević, Rodoljub Ćorić (od tačke 2) - članovi Upravnog odbora, i Sunčica Rogić, sekretar 
STSCG. 
 
Odsustvuju: Slobodan Madžarević i Ratko Bataković – članovi Upravnog odbora i Mirjana Raičević 
– predsjednica Stručnog savjeta. 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice UO 
2. Utvrđivanje kalendara takmičenja za sezonu 2020/21 
3. Pitanja i predlozi 
 

 
1. 
 

Upravni odbor STSCG na 40. sjednici od 29. jula 2020. godine pod tačkom 6 dnevnog reda, 
razmatrao je Zahtjev COK-a za pripremu izborne Skupštine COK-a.  

Tim povodom UO je konstatovao da su mandati naših delegata istekli 15. marta ove godine.  

Na toj sjednici zaključeno je da se za delegate u Skupštini COK-a predlože Ratko Dedić i Sunčica 
Rogić. Predlog je jednoglasno usvojen od strane prisutnih članova Upravnog odbora (ukupno 6 od 
9).  

Na 41. sjednici UO od 11. septembra ove godine, prilikom verifikacije Zapisnika sa sjednice od 29. 
jula, a povodom ove tačke, te uz upozorenje Nede Milačić Bogdanović, da je UO prekršio Statut, 
član 24, UO je konstatovao sledeće: „Da su tačni navodi uvažene gospođe, te da je napravljen 
propust, jer pomenuti zaključak nije dostavljen Skupštini STSCG na verifikaciju, kako je to obaveza 
po Statutu, već je dostavljen COK-u.“ 

Samim tim, konstatovano je da je napravljen propust, ne iz bilo kakvih zlonamjernih radnji, već 
samom neopreznošću Predsjednika i svih članova UO i Sekretara, da ne pogledaju Statut, misleći 
da je to procedura, te samim tim i jeste prekršen Statut.  

Zbog toga i niza drugih okolnosti, UO je zaključio da predloži Predsjedniku Skupštine STSCG da 
zakaže hitnu sjednicu Skupštine, kako bi se ovo, i još neka druga pitanja, riješili na valjan način i 
dobrobit ovog sporta, radi unapređenja i daljeg rada Saveza.  



V. Petričević je dao primjedbu na Zapisnik – naveo je da nije prisustvovao glasanju po pitanju tačke 
6 (izbor predstavnika u Skupštini COK-a), već da je izašao sa sjednice prije glasanja. S tim u vezi, 
traži da se izuzme iz glasanja, s obzirom da je u zapisniku navedeno da je predlog za tačku 6 
usvojen jednoglasno. Članovi UO i Sekretar nisu mogli potvrditi da li je i u kom periodu tokom 
sastanka gospodin Petričević napuštao sjednicu zbog privatnih obaveza, te članovi UO ne mogu sa 
sigurnošću konstatovati da li je imenovani u tom momentu bio prisutan, s obzirom da nije bilo ni 
onih protiv, ni uzdržanih.  

N. Raičević je pitao da li je tačka 7 (utvrđivanje naknada za određene poslove u STSCG) prenijeta 
vjerodostojno sa sjednice i da li je to kompletan tekst zaključka. Članovi UO su potvrdili da je tekst u 
Zapisniku kompletan. 

Nakon diskusije, Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno. 

2. 

Prije usvajanja Kalendara takmičenja za prvi dio sezone 2020/21, članovi UO su diskutovali o 
sistemu takmičenja u Super ligi za muškarce, koji je usvojen na prethodnoj sjednici. Svi članovi UO 
su se uključili u diskusiju po ovom pitanju, a dodatno, S. Madžarević je prije sjednice dostavio 
predlog da se Super liga odigra kroz dva vikenda za polovinu sezone, što su podržali neki članovi 
UO. Razlozi koji su navedeni u diskusiji su, između ostalog: snižavanje troškova klubovima, 
posebno po pitanju učešća stranih igrača, zatim, smanjenje troškova Saveza (troškovi zakupa sale i 
naknade za sudije), kao i potencijalne epidemiološke promjene (izbjegavanje prekida sezone, kao 
što je bio slučaj za prethodnu sezonu, ukoliko dođe do pogoršanja epidemiološke situacije). 

Nakon diskusije, sledeći predlog je stavljen na glasanje: 

„Izmjena zaključka sa prethodne sjednice po pitanju broja vikenda tokom kojih će se održavati 
Super liga“.  

Rezultati glasanja su sledeći: 

Za – R. Boca, N. Raičević, B. Cubović, R. Ćorić. 
Protiv – R. Dedić, M. Bojanić. 
Uzdržani – V. Petričević. 

Predlog je usvojen većinom glasova. 

Zatim, naredni predlog je stavljen na glasanje: 

„Super liga u sezoni 2020/21 igraće se kroz četiri turnusa za polovinu sezone“ 

Rezultati glasanja su sledeći: 

Za – R. Dedić, M. Bojanić. 
Protiv – R. Boca, N. Raičević, B. Cubović, R. Ćorić 
Uzdržani – V. Petričević. 

Predlog nije usvojen. 

Konačni predlog, koji je stavljen na glasanje glasi: 

„Super liga u sezoni 2020/21 igraće se kroz dva turnusa za polovinu sezone“ 



Za – R. Boca, N. Raičević, B. Cubović, R. Ćorić. 
Protiv – R. Dedić, M. Bojanić. 
Uzdržani – V. Petričević. 

Nakon izmjena zaključka sa prethodne sjednice, razmatran je kalendar koji je pripremio Stručni 
savjet. 

Kalendar je jednoglasno usvojen. 

UO je zadužio sekretara da kalendar dostavi svim klubovima i da od njih traži informaciju o 
kategorijama u kojim će se takmičiti u ekipnoj konkurenciji. 

3. 

a) N. Raičević je postavio nekoliko pitanja koja se tiču nacionalnog trenera, S. Dragaša: 

- Da li može da dobije uvid u ugovor koji je potpisan sa Dragašem, jer nije upoznat sa sadržinom? 
- Ko je organizovao pripreme u Podgorici, koje je vodio Dragaš? Igrač njegovog kluba „Spin“ je bio 
učesnik tih priprema, o čemu on nije bio obaviješten. 
- Ko je odredio mjesto održavanja priprema i da li je sačinjen izvještaj o organizovanim 
pripremama? 
 
Pitanja je uputio Ranku Boci. 

R. Boca je rekao da nacionalni trener, koji ove godine radi sa našom muškom reprezentacijom bez 
nadoknade, ima odriješene ruke po pitanju organizacije priprema i drugih aktivnosti sa odabranim 
igračima. Dodatno, R. Dedić je pročitao sadržaj ugovora sa S. Dragašem, koji je potpisan u Tivtu u 
martu 2020. godine.  

Za narednu sjednicu, N. Raičević je najavio da će da pripremi dodatna pitanja. 

b) R. Boca predlaže da se sazove sjednica Skupštine sa tačkom dnevnog reda: izglasavanje 
povjerenja Predsjedniku i Upravnom odboru. 

R. Dedić je uputio zahtjev članovima UO da sve za šta smatraju da nije u redu, da je sporno u radu 
STSCG, dostave za narednu sjednicu, a da se predlozi dostave 2 dana prije održavanja sjednice.  

 

Sjednica je trajala od 14 do 17 časova. 

 

 
SEKRETAR STSCG               PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                         Ratko Dedić  


